
Presentasjon av mitt kandidatur 
 

Personalia 

Navn: Sunniva Myrene Bratsberg  

Alder: 28 år 

Bydel: Alna 

Hvor lenge har du vært medlem av SV: 5 år 

 

1. Bakgrunn 

- Hvilken faglig bakgrunn har du: Skole, utdanning, yrkesbakgrunn 

Utdannet grunnskolelærer. 

- Hva gjør du i dag: Jobb, studier, annet 

Jobber i dag som rådgiver på OsloMet på institutt for barnehagelærerutdanning.  

 

2. Politisk / Organisatorisk erfaring 

- Hvilken politisk og/eller organisatorisk erfaringer har du (verv og annet 

engasjement) 

- Tidligere studentpolitiker, medlem av Norsk Studentorganisasjon og leder av 

Studentparlamentet ved OsloMet (1-årig fulltidsverv) 

- Folkevalgt i Bydel Alna siden 2019, nestleder av Bydelsutvalget og leder av Helse- 

og sosialkomiteen. 

 

3. Politisk engasjement 

- Nevn tre saker du er engasjert i / som du har kompetanse på / kunne tenke deg 

å jobbe med / som blir viktig i valgkampen og inn i neste periode for SV 

- Flere (faglærte) lærere inn i skolen, stoppe prisveksten i boligmarkedet, få ned 

biltrafikken i Oslo 

 

4. Motivasjon 

På grunn av velgernes mulighet for å gi kandidater på listen et ekstra kryss er 

valgresultatet uforutsigbart og det er ingen plasser på bystyrelisten som kan regnes 

som “listefyll”. Alle kandidatene på listen må dermed være innstilt på å gjøre en jobb 

som enten fast representant eller gå inn i bystyregruppa som vara.  

- Hva er din motivasjon for nettopp å stå på bystyrelisten? 

Jeg brenner for byen min og har et stort engasjement som jeg setter pris på å bruke i 

verv. Fra fire år i bydelspolitkken har jeg gjort meg viktige erfaringer som gir meg 

kompetanse i å tenke helhetlig og en bredere kunnskap om deler av Oslo kommunes 

politiske områder.  

 

5. Arbeidskapasitet 

- Har du noen tanker rundt din egen arbeidskapasitet? 

Jeg har i utgangspunktet høy arbeidskapasitet, og har fint klart å balansere 

familielivet, full jobb og de vervene jeg har hatt de siste årene. Det er imidlertid viktig 

for meg å klare å balansere alt, og det er viktig for meg at verv og politikk ikke går alt 

for mye utover familielivet. 

 


